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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 10.01.2014 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul Mărginean Alexandru care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.301/2013 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
D-nul Mărginean Alexandru:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 15 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Cazan Florian, Farcaş Ladislau, Fărcaş Bianca, Olariu 
Nicoleta, Radu Carollina şi Voinia Claudiu. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:dl. primar Viorel Arion şi d-nul 
secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi. 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Propun suplimentarea ordinii de zi, prin introducerea pe ordinea de zi după punctul 1, 

a următorului  proiect de hotărâre: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 30.000 lei din bugetul local 
pentru organizarea şi desfăşurarea taberei internaŃionale de schi  în perioada 27.01.2014 – 
02.02.2014 

Dl. primar Viorel Arion : 
                      „Este vorba de o tradiŃie care există în municipiul Hunedoara, ca între Hunedoara şi 
oraşul înfrăŃit Szombathely să se facă schimburi de delegaŃii de copii. Ai noştri merg la Szombathely 
iar ei vin iarna la schi, la noi.” 
 

Dl. Rusu Constantin : 
„Şi unde se va desfăşura?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „La Straja.” 
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Preşedintele de şedinŃă: 
„Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă cu _____________.  
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. ” 
 
 Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului anului 2012 
pentru acoperirea definitivă a deficitului secțiunii de dezvoltare la sfârțitul exercițiului bugetar 
2013 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
A sosit în sala de şedinŃă dl. consilier Voinia Claudiu, numărul consilierilor locali 

prezenŃi este de 16 în momentul de faŃă. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
„Am o întrebare. Vreau să ştiu dacă 2013 s-a aprobat bugetul de venituri şi cheltuieli la 

dezvoltare, cu deficit? Cât a fost deficitul, faŃă de solicitarea pe care o avem de acoperire a 
deficitului din 2013 cu excedentul din 2012? 

 
Dna Popa Ani şoara : 
„Excedentul de anul trecut a fost de 1.608.450,74 lei, acel excedent pentru anul 

următor se foloseşte doar pentru secŃiunea de dezvoltare. Prin urmare deficitul din 2013 aferent 
secŃiunii de dezvoltare este acoperit de excedentul 2012.” 

 
Dna Mornea Maria : 
„Deci 2013, bugetul a fost cu deficit? 
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Dna Popa Ani şoara : 
„…cu deficit aprobat în excedentul anului 2012.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Cât a fost, şi cât s-a realizat? Cât a fost aprobat şi cât a fost efectiv?” 
 
Dna Popa Ani şoara : 
„Vă referiŃi la 2013?” 
 
Dna Mornea Maria : 
„2013, sigur că da.” 
 
Dna Popa Ani şoara : 
„Pe total, 2013 este excedent. Bugetul de venituri şi cheltuieli are două secŃiuni, 

secŃiunea de funcŃionare şi secŃiunea dezvoltare…” 
 
Dna Mornea Maria : 
„Da, exact..” 
 
Dna Popa Ani şoara : 
„...în realizarea veniturilor şi a cheltuielilor pot rezulta excedente sau deficite..” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…eu vorbesc la secŃiunea de dezvoltare…” 
 
Dna Popa Ani şoara : 
„…la secŃiunea de dezvoltare, a rezultat un deficit, care va fi acoperit din excedentul 

anului 2012.” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…dar cât a fost aprobat, şi cât a fost realizat, este o întrebare simplă, nu?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„…de ce nu discutaŃi asta la comisii, dna consilier? avem comisii de specialitate, vă 

punem la dispoziŃie toate datele…” 
 
Dna Popa Ani şoara : 
„..deci excedentul din anul trecut este obligatoriu să se utilizeze pentru secŃiunea de 

dezvoltare. Dacă veniturile secŃiunii de dezvoltare sunt mai mici, deficitul se poate acoperi …” 
 
Dna Mornea Maria : 
„…sigur că se poate. Întrebarea mea era simplă…” 
 
Dna Popa Ani şoara : 
„… conform art.58, alin.1 lit.c din Legea nr. 273 a FinanŃelor Publice Locale, şi conform 

Ordinului 2021 din 17 decembrie 2013 privind închiderea exerciŃiului bugetar pe anul 2013.” 
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D-nul Mărginean Alexandru:  
„Nu sunt specialist în domeniu, dar ce văd eu aici, într-o frază: deficitul de dezvoltare 

pe anul 2013, este 550.368,04 lei. Excedentul din 2012 este de 1.608.450,74 lei. Din 1.608.450,74, 
se acoperă acest deficit, eu atât am înŃeles.” 

 
Dna Mornea Maria : 
„…aşa este, dar întrebarea mea era, cât a fost aprobat, deficitul pe 2013, aprobat de 

consiliul acesta.” 
 

Dna Popa Ani şoara : 
                      „1.608.450,74, exact cât este excedentul din 2012.” 
 

A sosit în sala de şedinŃă dl. consilier Farcaş Ladislau, numărul consilierilor locali 
prezenŃi este de 17 în momentul de faŃă. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii,  la votarea 

articolelor şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.1/2014 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 30.000 lei din 
bugetul local pentru organizarea şi desfăşurarea taberei internaŃionale de schi  în perioada 
27.01.2014 – 02.02.2014 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.2/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

D-nul Mărginean Alexandru:  
 „Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local." 
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    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT,   

R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
 

şedin Ńei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i Hunedoara din  data de 10.01.2014 
 
 
 
 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului anului 2012 pentru 
acoperirea definitivă a deficitului secțiunii de dezvoltare la sfârțitul exercițiului bugetar 2013 

Hotărârea nr.1/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea sumei de până la 30.000 lei din bugetul local 
pentru organizarea şi desfăşurarea taberei internaŃionale de schi  în perioada 27.01.2014 – 
02.02.2014. 

Hotărârea nr.2/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 


